
                                            Protokół       nr       III/ 06
                                   _____________________________
 

z sesji Rady Gminy Powidz odbytej w dniu 29 grudnia 2006 – roku o godz. 900 w sali 
posiedzeń Urzędu Gminy Powidz pod przewodnictwem radnego Marka Andrzejewskiego - 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Powidz.

Na wstępie radny Marek Andrzejewski – Wiceprzewodniczący Rady Gminy Powidz 
poinformował, że Przewodniczący Rady - radny Jacek Kowalski jest chory oraz, że został on 
przez niego upoważniony do prowadzenia dzisiejszej sesji Rady i jednocześnie poprosił 
zebranych o wyrozumiałość, jeśli sesja nie będzie przebiegała zbyt sprawnie.

Uczestniczący w sesji radni – zgodnie z listą obecności radnych, która stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu.

Uczestniczące w sesji osoby spoza Rady – zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu.

Otwarcia III sesji Rady Gminy dokonał i sesji przewodniczył radny Marek 
Andrzejewski –  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Powidz. 
Wiceprzewodniczący Rady powitał zebranych. Następnie, na podstawie listy obecności 
radnych stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych na ogólną liczbę 15, wobec czego Rada 
może obradować i podejmować uchwały.

Po czym Wiceprzewodniczący Rady wspomniawszy, że porządek obrad został podany w 
zawiadomieniach o sesji poinformował, że w trakcie opiniowania materiałów na sesję przez 
komisje Rady na wspólnym przedsesyjnym 15 posiedzeniu komisji okazało się, że do sprawy 
projektu uchwały dot. Regulaminu wynagradzania nauczycieli Zarząd ZNP nie zdąży 
dokonać analizy tegoż Regulaminu, a uzgodnienie treści Regulaminu z Zarządem jest 
obligatoryjne w związku, z czym komisje jednogłośnie postanowiły, że zagadnienie to należy 
wycofać z porządku obrad – do sprawy Rada powróci w miesiącu styczniu lub lutym 
przyszłego roku, i poddał pod głosowanie sprawę wykreślenia przedmiotowego zagadnienia z 
porządku sesji.
    
Rada jednogłośnie zadecydowała o wykreśleniu z porządku obrad treści pkt 5 tj. kwestii 4 
podjęcia przez Radę uchwały w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach 17 i przedszkolu prowadzonych przez gminę Powidz na rok 2007.

(W związku z ww. decyzją Rady pozostałe punkty porządku obrad uległy stosownemu 
przesunięciu.)
 
Innych propozycji zmian porządku obrad nie zgłoszono.

Następnie Wiceprzewodniczący Rady stwierdził przyjęcie przez Radę porządku obrad w 
następującym brzmieniu:
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Porządek  obrad:

  1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, ustalenie porządku obrad.
  2. Przyjęcie protokołu z  II sesji Rady Gminy Powidz.
  3. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Powidz.
  4. Wnioski i zapytania radnych.  

  5. Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

      Alkoholowych na 2007 rok.
  6. Uchwalenie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007.
  7. Uchwalenie budżetu gminy Powidz na 2007 rok.
  8. Podjęcie uchwały w sprawie nazwy ulicy w miejscowości Powidz.
  9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
      nieruchomości niezabudowanych położonych w Ostrowie.
10. Udzielenie odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych zgłoszone w pkt 4 porządku

      obrad.

11. Podjęcie uchwały  dot. zmian w budżecie gminy na rok 2006.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich na terenie

      gminy Powidz.

13. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady do dokonywania 

      czynności z zakresu prawa pracy w stosunku do Wójta.

14. Podjęcie uchwały w sprawie podróży służbowych Przewodniczącego Rady Gminy

      Powidz.

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Powidz na 2007 rok

      oraz przedłożenia planów pracy stałych komisji Rady.

16. Wolne wnioski i zapytania oraz udzielenie odpowiedzi na nie.
17. Inne sprawy.
18. Zakończenie  III  sesji  Rady  Gminy  Powidz.
___________________

   
                  Ad.     1.           Jak  wyżej.

                   Ad.     2.          W  punkcie   tym   Przewodniczący   Rady    zaproponował 
przyjęcie protokołu  z II sesji bez odczytywania informując, że dla zainteresowanych jest on 
do wglądu i zapytując czy w tej sprawie są inne propozycje.

W   związku  z  ww.   propozycją  Przewodniczącego  Rady  nikt  głosu  nie  zabrał, wobec 
czego
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawę przyjęcia protokołu z ostatniej sesji 
Rady Gminy.

Protokół z swej II sesji Rada przyjęła jednogłośnie,  bez odczytywania.  
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                  Ad.     3.     Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Powidz 
przedstawił Ryszard Grześkowiak – Wójt Gminy Powidz uzupełniając treść pisemną 
sprawozdania dodatkowym komentarzem wyjaśniającym.
M.in. w odniesieniu do sprawy stomatologa poinformował, że są trudności z jego 
znalezieniem, są czynione starania, by usługi stomatologiczne na terenie gminy Powidz były 
świadczone; zaapelował do zebranych, że jeśli ktoś ma na ten temat wiedzę, poinformował go 
o tym.

Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

W nawiązaniu do treści sprawozdania głos zabrali:

- radny G. Nawrocki, który:
  -  w odniesieniu do treści pkt III sprawozdania poruszył sprawę kosztów budowy chodnika 

do JW – czy zostały rozliczone zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami z powiatem 
słupeckim i  kto poniósł koszty zainstalowania tam lampy ulicznej;

  - w odniesieniu do treści pkt II pkt 7 sprawozdania stwierdził, że nie do końca jest prawdą, 
że właścicielem tzw. ''czarnej drogi'' jest  Skarb Państwa, ponieważ droga ta prowadzi 
również przez prywatne grunty m.in. i przez grunty stanowiące jego własność;

  - poruszył kwestię kosztów, jakie miałyby miejsce w sytuacji funkcjonowania oświetlenia 
ulicznego przez całą noc lub wydłużenia jego funkcjonowania jak to zostało 
zaproponowane w odniesieniu do miejscowości Smolniki Powidzkie -  kwestia 
przedmiotowej analizy, przy czym wyraził sąd, że w takiej sytuacji przewidziane na ten cel 
środki w budżecie raczej nie wystarczą.

  W odniesieniu do wyżej poruszonych spraw Wójt Gminy udzielił następujących wyjaśnień:
   - odnośnie  sprawy budowy chodnika do JW poinformował, że nic nie wie o umowie z
      powiatem, wie natomiast o zapłaceniu kwoty ca 30 tys., na co są faktury;
   - odnośnie ''czarnej drogi'' – informację w sprawie przedmiotowej drogi, którą przedstawił
     otrzymał od R. Łukowskiego – pracownika UG  -  sprawa ta zostanie wyjaśniona i 
     zweryfikowana;

     (W sprawie ''czarnej drogi'' zabrała głos r. J. Piechowiak zapytując r. G. Nawrockiego
     dlaczego wcześniej sprawa ta nie została uregulowana, na co r. G. Nawrocki powiedział, 
że
     sprawa ta była wcześniej sygnalizowana, lecz (cytat) ''nie szło tej drogi wcześniej 
uregulować.)
 
   - odnośnie całonocnego funkcjonowania oświetlenia ulicznego poinformował, że dokonano
     przedmiotowej symulacji i wyliczono, że koszty te byłyby wyższe o ca 1.000,- miesięcznie
     (rocznie ca 10 tys. zł) oraz, że w sytuacji, jeśli nie  będzie zbyt wiele napraw oświetlenia,
     koszty te zmieszczą się w środkach zaplanowanych w budżecie, przy czym zwrócił uwagę 
na
     to, że jeśli środków by nie wystarczyło, jest możliwość dokonania przez Radę zmian w
     budżecie oraz na to, że aspekt bezpieczeństwa w tej sytuacji jest bardzo istotny i wyraził 
sąd,
     że bezpieczeństwo wzrośnie, jeśli oświetlenie uliczne będzie funkcjonowało całą noc;

- radny Z. Bąkowski:
  - zapytał, kto będzie się zajmował ''czarną drogą'' nim sprawy z nią związane zostaną 
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wyjaśnione, przy czym podkreślił, że nikt o drogę tę nie dba  a jej stan jest fatalny;
  - stwierdził konieczność ustalenia również własności drogi zwanej ''betonką’’;
  - zwrócił się z prośbą, by oświetlenie uliczne w m. Powidz Osiedle funkcjonowało całą noc.

    (W kwestii funkcjonowania oświetlenia ulicznego kilka osób z sali wypowiadało się, ze 
winno ono na terenie całej gminy funkcjonować całą noc.)

  W odniesieniu do wyżej poruszonych spraw Wójt Gminy udzielił następujących wyjaśnień:
   - odnośnie  tzw. ''czarnej drogi'' poinformował, że sprawa z nią związana się ciągnie, 
niemniej
     odśnieżać ją będzie gmina;
   - odnośnie ''betonki''  powiedział, że sprawę tę trzeba wyjaśnić i uregulować, a obecnie 
droga
     ta będzie ew. przez gminę odśnieżana.

     W sprawie odśnieżania ww. dróg r. Z. Bąkowski sugerował ''dogadanie się'' z JW, a Z. 
Krupa
      - sołtys Sołectwa Powidz Osiedle wyjaśnił, że wspomniane drogi dotychczas odśnieżało 
       wojsko;

  - odnośnie funkcjonowania oświetlenia ulicznego przez całą noc Wójt gminy zasugerował, 
by
    radni i sołtysi rozważyli, bacząc na koszty, czy uruchomić całonocne oświetlenie uliczne na
    terenie całej gminy Powidz; 
    
- radny K. Szeszycki poruszył sprawę zaopatrzenia mieszkańców m. Piłka w wodę sugerując, 

że
  rozwiązaniem byłoby pogłębienie tam istniejącej studni.

,(Po czym Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach, która trwała od godz. 1020 

do godz. 1045.)

Po przerwie Wójt Gminy udzielił szczegółowych wyjaśnień dot. sprawy  zaopatrzenia 
mieszkańców  m. Piłka w wodę. (M.in. w treści wyjaśnień wspomniał o konflikcie 
istniejącym pomiędzy pp. Łukowskimi a pp. Marciniak w tej kwestii, o podjętych przez pp. 
Łukowskich  czynnościach związanych z zaopatrzeniem się w wodę, o obietnicy w tej kwestii 
danej przez byłego Wójta, z której chciałby się wywiązać, o widzeniu przez siebie  w tej 
sprawie konieczności zawarcia trójstronnego porozumienia, o zaplanowanych na ten cel w 
budżecie gminy 5 tys. zł; wyraził również obawę czy w studni, z której ma być czerpana 
woda  wystarczy tejże wody.)

Z kolei w przedmiotowej sprawie zabrał głos W. Wełnic, który dał pod rozwagę, że może 
rozwiązaniem tego problemu byłoby stosowne porozumienie z gminą Witkowo.

W związki  z ww. rozwiązaniem w toku ogólnej dyskusji stwierdzono, że byłoby to dla gminy 
Powidz zbyt kosztowne rozwiązanie.

Po czym ponownie zabrał  radny K. Szeszycki, który powiedział, że jednak rozwiązywanie tej 
sprawy należałoby rozpocząć od pogłębienia studni, którą to uwagę poparło wiele głosów z 
sali.
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                          Ad.      4.    W punkcie tym głos zabrali:

- radny Z. Bąkowski, który:
  - zwrócił się z prośbą o spowodowanie usunięcie 10  suchych topoli, które pozostały jeszcze 
do usunięcia przy drodze zwanej ''betonką'',
  - zapytał jak wygląda sprawa komunalizacji budynków i gruntów pod budynkami  w m. 
Powidz Osiedle, ponieważ część mieszkańców tego Osiedla zainteresowanych jest kupnem 
mieszkań;

- radny K. Szeszycki, który poruszył sprawę zadaszenia świetlicy w Wylatkowie polegający 
na  tym, że niejako brakuje dachu na szczytach budynku, co spowodowane zostało 
ociepleniem budynku – materiał stanowiący ocieplenie może teraz zaciekać – propozycja by 
uzupełnić w tych miejscach dach, wysunąć go;

- radna J. Piechowiak, która zapytała czy ul. Polna zostanie utwardzona, bo chociaż na ulicy 
tejmdziury zostały usunięte jednak mieszkańcy proszą o budowę tej ulicy.

                       Ad.      5.    W punkcie tym na wstępie Rada przez aklamację zadecydowała o 
nieodczytywaniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów   Alkoholowych na  rok 2007.

Po czym Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowa opinia komisji Rady 
ustalona na ich wspólnym przedsesyjnym posiedzeniu jest jednogłośnie pozytywna.
     
W przedmiotowej dyskusji radny Jakub Gwit zwrócił uwagę na koszty związane z 
wynagrodzeniami członków Komisji w kwocie 13 tys. zł stwierdzając przy tym, że skład 
liczebny komisji jest nieadekwatny do wykonywanych przez tę Komisję zadań oraz że 
przynajmniej część ww. środków mogłaby zostać przeznaczona na poszerzenie ofert 
wypoczynkowych dla dzieci. W odniesieniu do wynagradzania członków Komisji 
poinformował, że wie, iż w niektórych gminach członkowie GKRPA pracują na zasadach 
wolontariatu i zapytał czy Wójt Gminy myśli coś na temat składu liczbowego tej Komisji.
Ponadto r. J. Gwit zapytał Wójta Gminy, czy wymóg zapisany w art. 4 ust. 1 ustawy o 
wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi jest przez członków GKRPA 
spełniony.

W odpowiedzi na poruszone przez r. J. Gwita ww. sprawy Wójt Gminy wyjaśnił, że nie 
zastanawiał się nad składem liczbowym GKRPA. Powiedział, że jest kwestią dyskusyjną czy 
skład tej Komisji jest za mały czy za duży oraz, że gdyby sam tę Komisję powoływał, to nie 
w tak licznym składzie. Ponadto Wójt  uznał zasadność uwagi r. J. Gwita w kwestii dot. 
zmniejszenia składu liczbowego GKRPA i powiedział, że należałoby się temu przyjrzeć, 
niemniej stwierdził, że chciałby znać w tej kwestii zadnie Radnych, które byłoby cenną 
wskazówką w tej sprawie.
W odniesieniu do sprawy przeszkolenia członków GKRPA powiedział, że z tego, co jest mu 
wiadome członkowie tej komisji są przeszkoleni, nie wie natomiast, kiedy szkolenie to miało 
miejsce – przed czy po  powołaniu w składu Komisji.

W kwestiach poruszonych powyżej przez r. J. Gwita, poza Wójtem gminy, głos zabrali:
- radny K. Szeszycki, który w kwestii liczebności Komisji powiedział, że jest za tym by w 
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Komisji było więcej osób ze środowiska, że sprawy rozwiązywane przez GKRPA są 
sprawami trudnymi i dał pod rozwagę, że może rozwiązaniem byłoby w tej sprawie 
powołanie w skład Komisji przedstawicieli poszczególnych wsi, natomiast w kwestii pracy 
członków Komisji na zasadzie wolontariatu powiedział, że może być (cytat) ''odezwa'' by 
pracowano w tej komisji w (cytat) '' czynie społecznym'';

- radny G. Nawrocki, który w nawiązaniu do zapytania Wójta jak sprawę liczebności GKRPA
  rozwiązać powiedział, że swego czasu radni domagali się by w Komisji byli przedstawiciele 
  wsi, większych środowisk, przy czym podkreślił, że powoływanie tej Komisji, ustalanie jej
  składu jest kompetencją Wójta Gminy oraz, że Gminny Program Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych uchwalany jest corocznie.

(W tym momencie obrad sesję opuścił, zwolniwszy się uprzednio u prowadzącego obrady 
radny Kazimierz Szeszycki – o godz. 1110.  Od tego momentu Rada obradowała w 13 - 
osobowym składzie.)

Po ww. dyskusji Wiceprzewodniczący Rady – radny Marek Andrzejewski poddał pod 
głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a ł a     Nr    III/ 8/ 06        w  sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów   Alkoholowych na rok 2007  została  podjęta  jednogłośnie  i 
stanowi  załącznik  nr  4  do  niniejszego  protokołu.

   
                         Ad.      6.    W punkcie tym na wstępie Rada przez aklamację zadecydowała o 
nieodczytywaniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia   Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007.
    
Po czym Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowa opinia komisji Rady 
ustalona na ich wspólnym przedsesyjnym posiedzeniu jest jednogłośnie pozytywna.

W przedmiotowej dyskusji nikt głosu nie zabrał, wobec czego Wiceprzewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a ł a     Nr    III/ 9/ 06        w  sprawie   uchwalenia   Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007   została  podjęta  jednogłośnie  i  stanowi 
załącznik  nr  5  do  niniejszego  protokołu.

    
                        Ad.      7.    W punkcie tym na wstępie Rada przez aklamację zadecydowała o 
nieodczytywaniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2007.

Po czym  Skarbnik Gminy Powidz - Zofia Pawlak (z upoważnienia Wójta Gminy Powidz)
przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. projektu budżetu gminy Powidz na
2007 rok  oraz udzieliła przedmiotowych wyjaśnień.

Treść przedmiotowej opinii RIO stanowi załącznik nr  6  do niniejszego protokołu.
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że analizy projektu budżetu gminy na 
2007 rok dokonały wszystkie merytoryczne komisje Rady i wypracowały przedmiotowe 
opinie, które, zgodnie z procedurą budżetową, zostały przekazane Wójtowi Gminy, oraz 
poprosił o przedstawienie w/w opinii Przewodniczących poszczególnych komisji Rady.

Przedmiotowe opinie komisji przedstawili:
- radny Zbigniew Bąkowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Budownictwa, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego przedstawił wspólnie 
wypracowaną  opinię  z Komisją Rolnictwa. Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki;

  (Treść przedmiotowej opinii wypracowanej przez w/w komisje Rady stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu.)

- radny Jakub Gwit (członek Komisji Oświaty) z upoważnienia Przewodniczącego Komisji
  Oświaty, Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej, Kultury i Kultury Fizycznej przedstawił 
opinię  Komisji Oświaty;

  (Treść przedmiotowej opinii stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.)

- radny Grzegorz Nawrocki – Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 
Społeczno - Gospodarczego i Planowania Przestrzennego przedstawił opinię Komisji 
Budżetowej.

  (Treść przedmiotowej opinii stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.)

  Ponadto r. G. Nawrocki powiedział, że Rada daje Wójtowi gminy dobry budżet. 
Poinformował, że ponownie w dniu wczorajszym analizował sprawy dot. inwestycji 
gminnych i uważa, że są  na nie zabezpieczone środki, które to środki można rozszerzyć o 
środki unijne, można też starać się o dotację szczególnie w odniesieniu do budowy kanalizacji 
sanitarnej w kierunku Przybrodzina i Ostrowa, gdzie znajduje się dużo działek. Nawiązał do 
spłaconych przez poprzedniego Wójta długów celem, czego było, by nowo wybrany Wójt 
zaczął (cytat) ''rachunki od zera''.
  Powiedział, że należy również dążyć do skanalizowania miejscowości Anastazewo i 
Smolniki Powidzkie w porozumieniu z gminą Orchowo, w której to sprawie były już 
prowadzone rozmowy przez byłego Wójta Gminy. Wspomniał również o konieczności 
rozbudowy wodociągu w Anastazewie, przy czym stwierdził celowość wykonania w okresie 
letnim w odniesieniu do tej hydroforni bilansu wody. Na zakończenie swej wypowiedzi 
wyraził sąd, że przedmiotowy projekt budżetu jest projektem bardzo dobrym.

Po czym prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady poprosił Wójta Gminy o 
przedstawienie Radzie autopoprawek do projektu budżetu Gminy.

Autopoprawki, wraz z komentarzem wyjaśniającym, na prośbę Wójta Gminy przedstawiła 
Skarbnik Gminy – Zofia Pawlak.

Treść autopoprawek przedstawionych przez Skarbnika Gminy zawiera załącznik nr  10  do 
niniejszego protokołu.

Po czym Rada jednogłośnie zadecydowała o głosowaniu jednoczesnym nad wszystkimi 
propozycjami poprawek, i następnie w głosowaniu – jednogłośnie, zaaprobowała 
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przedstawioną sobie treść poprawek.
   
Następnie zabrał głos Wójt Gminy, który w odniesieniu do projektu budżetu gminy na 2007 
rok powiedział, że projekt budżetu gminy  (cytat) '' jest taki, jaki jest'', że nie można 
powiedzieć, że jest zły, lecz w związku ze spłatą długu, i jeśli nie będzie dokonana sprzedaż 
mienia, to nie będzie środków na realizację inwestycji, a sprzedaż mienia ma miejsce z reguły 
w okresie letnim, w związku, z czym, gdy nie będzie środków trzeba będzie zaciągnąć 
pożyczkę jak również starać się o pozyskanie środków z zewnątrz. Następnie stwierdził, że 
wcześniejsza spłata długu ma swoje plusy i minusy – inwestycje będą realizowane później, 
ponieważ najpierw trzeba pozyskać środki na ich realizację, a środków w budżecie jest tylko 
na  bieżące funkcjonowanie gminy.

Po czym Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy ktoś jeszcze w przedmiotowej sprawie 
chciałby zabrać głos.

Nikt więcej głosu nie zabrał.

Następnie Skarbnik Gminy odczytała zaktualizowany projekt uchwały w sprawie budżetu  na 
2007  rok.

Po czym  Wiceprzewodniczący Rady prowadzący obrady poddał projekt przedmiotowej 
uchwały pod głosowanie.

U c h w a ł a     Nr    III/ 10/ 06        w  sprawie   uchwalenia budżetu na 2007 rok została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

                               Ad.      8.    W punkcie tym na wstępie Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu projektu uchwały w sprawie nazwy ulicy w miejscowości 
Powidz.

Po czym Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowa opinia komisji Rady 
ustalona na ich wspólnym przedsesyjnym posiedzeniu jest jednogłośnie pozytywna.

W przedmiotowej dyskusji:

- sołtysi pytali o bliższe dane dotyczące przedmiotowego projektu uchwały.

   W odpowiedzi na powyższe wyjaśnień udzielił Wójt Gminy – poinformował o 
przedmiotowym
    wniosku  (i jego treści)  zainteresowanego nadaniem nazwy ulicy;

- radny Grzegorz Nawrocki, który wspomniawszy, że na przedsesyjnym, wspólnym 
posiedzeniu komisji Rady to poruszał, powiedział, że p. Nowaczyk  nie zgadza się na zmianę 
zameldowania oraz zwrócił uwagę na to, że przy tym samym budynku będą 2 ulice i 
powiedział, by może tę sprawę odłożyć.

   W związku z ww. wystąpieniem radnego G. Nawrockiego radni z sali stwierdzili, że została
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   na przedsesyjnym spotkaniu  przez radnych wyrażona zgoda w tej sprawie.

  Ponadto w sprawie tej zabrał głos Wójt Gminy, który powiedział, że nie ma potrzeby by 
  p. Nowaczyk zmieniał swój adres.

(W tym momencie obrad salę posiedzeń opuścił radny R. Morzyński, który przebywał poza 
salą od godz. 1205 do 1206.)

Po ww. dyskusji Wiceprzewodniczący Rady prowadzący obrady poddał projekt 
przedmiotowej uchwały pod głosowanie.

U c h w a ł a     Nr    III/ 11/ 06        w  sprawie   nazwy ulicy w miejscowości Powidz została 
podjęta większością głosów  (''za'' opowiedziało się 11 radnych, 1 – ''przeciw''   -   w 
głosowaniu uczestniczyło 12 radnych)   i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

                             Ad.      9.      W punkcie tym na wstępie Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanych położonych w Ostrowie. 
      
Po czym Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowa opinia komisji Rady 
ustalona na ich wspólnym przedsesyjnym posiedzeniu jest jednogłośnie pozytywna. 

W przedmiotowej dyskusji nikt głosu nie zabrał, wobec czego Wiceprzewodniczący Rady 
prowadzący obrady  poddał pod głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a ł a     Nr    III/ 12/ 06       zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości niezabudowanych położonych w Ostrowie  została  podjęta 
jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych)   i  stanowi  załącznik  nr  13  do 
niniejszego  protokołu.

,(Po czym Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach, która trwała od godz. 1207 

do godz. 1230.)

                            Ad.      10.      W punkcie tym  Wójt Gminy Powidz udzielił następujących 
wyjaśnień:
- odnośnie uschniętych topoli przy drodze  zwanej ''betonką'':  -  zostaną podjęte stosowne 
działania by sprawa ta została załatwiona pozytywnie;

- odnośnie komunalizacji gruntów pod budynkami w m. Powidz Osiedle:  -  będą podjęte 
działania w tym kierunku;

- odnośnie kwestii dachu na świetlicy w Wylatkowie:  -  trzeba będzie jak najszybciej temu
  problemowi zaradzić;
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- odnośnie utwardzenia kostką lub asfaltem ul. Polnej:  -  byłaby to inwestycja, która musi być
  ujęta w budżecie;  można byłoby ew. inwestycje wymienić;  sprawa ta uzależniona jest od
  środków.

Ponadto Wójt Gminy wyjaśnił kwestię dot. sfinansowania zainstalowania lampy ulicznej przy 
przejściu dla pieszych w okolicach wybudowanego chodnika w kierunku JW, a mianowicie 
powiedział, że przy przejściu dla pieszych musi być lampa oraz, że oświetlenie jest zadaniem 
własnym gminy, stąd zainstalowanie przedmiotowej  lampy musiała sfinansować gmina. 

                           Ad.      11.      W punkcie tym na wstępie Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu 
gminy Powidz na 2006 rok.
      
Po czym Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowa opinia komisji Rady 
ustalona na ich wspólnym przedsesyjnym posiedzeniu jest jednogłośnie pozytywna. 

W przedmiotowej dyskusji nikt głosu nie zabrał, wobec czego Wiceprzewodniczący Rady 
prowadzący obrady  poddał pod głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a ł a     Nr    III/ 13/ 06       zmieniająca uchwałę w sprawie   budżetu gminy Powidz 
na 2006 rok  została  podjęta  jednogłośnie  i  stanowi załącznik  nr   14   do niniejszego 
protokołu.

                           Ad.      12.      W punkcie tym na wstępie Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów 
sołtysów i rad sołeckich na terenie gminy Powidz.

Po czym Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowa opinia komisji Rady 
ustalona na ich wspólnym przedsesyjnym posiedzeniu jest jednogłośnie pozytywna. 

W przedmiotowej dyskusji nikt głosu nie zabrał, wobec czego Wiceprzewodniczący Rady 
prowadzący obrady  poddał pod głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a ł a     Nr    III/ 14/ 06    w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich 
na terenie gminy Powidz   została  podjęta  jednogłośnie  i  stanowi załącznik  nr   15   do 
niniejszego protokołu.

                                 
                           Ad.      13.      W punkcie tym na wstępie Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu projektu uchwały w sprawie upoważnienia 
Przewodniczącego Rady do dokonywania czynności z zakresu prawa pracy w stosunku do 
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Wójta.

Po czym Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowa opinia komisji Rady 
ustalona na ich wspólnym przedsesyjnym posiedzeniu jest jednogłośnie pozytywna. 

W przedmiotowej dyskusji nikt głosu nie zabrał, wobec czego Wiceprzewodniczący Rady 
prowadzący obrady  poddał pod głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a ł a     Nr    III/ 15/ 06    w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady do 
dokonywania czynności z zakresu prawa pracy w stosunku do Wójta została  podjęta 
jednogłośnie  i  stanowi załącznik  nr   16   do niniejszego protokołu.

                           Ad.      14.      W punkcie tym na wstępie Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu projektu uchwały w sprawie podróży służbowych 
Przewodniczącego Rady Gminy  Powidz.
     
Po czym Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowa opinia komisji Rady 
ustalona na ich wspólnym przedsesyjnym posiedzeniu jest jednogłośnie pozytywna. 

W przedmiotowej dyskusji nikt głosu nie zabrał, wobec czego Wiceprzewodniczący Rady 
prowadzący obrady  poddał pod głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a ł a     Nr    III/ 16/ 06    w sprawie  podróży służbowych Przewodniczącego Rady 
Gminy  Powidz została  podjęta  jednogłośnie  i  stanowi załącznik  nr   17   do niniejszego 
protokołu.

                           Ad.      15.      W punkcie tym na wstępie Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu projektu uchwały w sprawie  ustalenia planu pracy Rady 
Gminy Powidz na 2007 rok oraz przedłożenia planów pracy stałych komisji Rady z uwagi na 
to, że materiały te są w posiadaniu radnych i uzyskały jednogłośnie pozytywną opinie na 
wspólnym, przedsesyjnym posiedzeniu merytorycznych komisji Rady.

W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady prowadzącego obrady dyskusji  dot. w/w 
projektu uchwały oraz projektu planu pracy Rady nikt głosu nie zabrał.

Po czym Rada przez aklamację zadecydowała o nieodczytywaniu przez Przewodniczących 
poszczególnych komisji Rady planów pracy tychże komisji.

Następnie  Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt przedmiotowej uchwały pod 
głosowanie.
  

U c h w a ł a       Nr     III/ 17/ 06     w sprawie  ustalenia  planu  pracy Rady Gminy na 2007 
rok  oraz    przedłożenia  planów  pracy  stałych   komisji  Rady  została  podjęta 
jednogłośnie  i  stanowi  załącznik  nr  18  do  niniejszego  protokołu.
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                                Ad.     16.      W punkcie tym poruszono następujące sprawy:

- radny Roman Morzyński:
  1/ zapytał Wójta Gminy czy będzie ''pilotował'' sprawy związane z podniesieniem wód w
      jeziorach znajdujących się na terenie gminy;
  2/ zwrócił się z prośbą o udzielenie pomocy pp. Stefankiewiczom z Powidza Wybudowanie,
      którzy są rodziną wielodzietną żyjącą w trudnych warunkach  -  chodzi o to by rodzinie tej
      zrobić, wybudować łazienkę (choćby namiastkę łazienki).

   Odnośnie wyżej poruszonych spraw Wójt Gminy udzielił wyjaśnień:
   - w sprawie podniesienia wód w jeziorach: -  4 stycznia 2007 roku  ma odbyć się sesja
     Zgromadzenia ZGPPK, w której porządku planuje się ująć  sprawę zapoznania 
Zgromadzenia ze stanowiskiem prof. Ilnickiego w kwestii przepompowywania wód, przy 
czym wspomniał, że jest w tej sprawie propozycja  kopalni, która jest nie do przyjęcia, 
ponieważ, gdyby ją zastosowano, byłoby mniejsze przepompowywanie wody niż jej 
ubywanie;
   - w sprawie sytuacji pp. Stefankiewiczów:   -  wie, że sytuacja w tej rodzinie jest trudna, 
choć nie zna jej do końca; zajmie się tą sprawą;

- radny Zbigniew Bąkowski poprosił o zaproszenie na najbliższą sesje Rady radnych 
powiatowych lub Przewodniczącego Rady Powiatu celem zwrócenia ich uwagi na sprawę 
budowy drogi do Słupcy – chodzi o przyśpieszenie tempa budowy, ponieważ jeśli droga 
będzie budowana w takim tempie jak dotychczas, to będzie budowana przez 10 lat.

  W nawiązaniu do wyżej poruszonej sprawy Wójt Gminy powiedział, że pragnie uzgodnić z
  Przewodniczącym Rady formułę dot. zapraszania na sesję osób,  których obecność na sesji
  byłaby wskazana oraz wyraził akcept w odniesieniu do treści wypowiedzi r. Z. 
Bąkowskiego.
  
      
      
                             Ad.     17.      W punkcie tym:

- Wiceprzewodniczący Rady radny Marek Andrzejewski:
   1/ poinformował, że dla zainteresowanych w biurze Rady Gminy znajduje się do wglądu
       analiza bezrobocia za III kwartały br. przysłana przez Powiatowy Urząd Pracy w Słupcy;

   2/ w nawiązaniu do wniosku zgłoszonego przez radnego W. Wełnica na wspólnym,
      przedsesyjnym posiedzeniu komisji Rady i zaakceptowanego wstępnie przez gros radnych 
      uczestniczących we wspomnianym posiedzeniu a dotyczącym wystąpienia Rady z apelem
      do Agencji Nieruchomości Rolnych o dokonywanie sprzedaży gruntów rolnych 
znajdujących się na terenie gminy Powidz wyłącznie rolnikom z terenu gminy Powidz  tj. w 
przetargu ograniczonym poinformował, że treść takiego apelu została przygotowana przez 
Przewodniczącego Rady – radnego Jacka Kowalskiego,    i następnie odczytał treść 
przedmiotowego apelu.

      Po odczytaniu treści apelu  w toku ogólnej dyskusji radni ustalili, że z treścią 
przedmiotowego apelu winna być zapoznana Wielkopolska Izba Rolnicza oraz Minister 
Rolnictwa.

12



      Po czym Rada jednogłośnie zaakceptowania treść apelu przygotowaną przez 
Przewodniczącego Rady.

      Treść apelu (apeli) stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu;
     
  3/ w imieniu Przewodniczącego Rady i swoim własnym złożył wszystkim zebranym 
życzenia noworoczne oraz w imieniu i na prośbę Przewodniczącego Rady, zostały rozdane 
radnym  i sołtysom kalendarze na 2007 rok. Kalendarze otrzymali również; Wójt Gminy, 
Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, kierownicy: Domu Kultury, Gminnej Biblioteki, 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.
      Po czym, w związku z kończącym się starym rokiem, Wiceprzewodniczący Rady zaprosił
      zebranych na świąteczny obiad do restauracji ''Bazar'', który będzie miał miejsce tuż po 
sesji;

   4/ przypomniał zebranym o dzisiejszym rocznicowym dniu  związanym z powstaniem
      wielkopolskim i zaprosił na związaną z tą rocznicą mszę św. oraz akademię;

- Wójt Gminy Powidz – Ryszard Grześkowiak, podziękowawszy najpierw 
Wiceprzewodniczącemu Rady za życzenia noworoczne, złożył również zebranym ze swej 
strony życzenia noworoczne, a także zaapelował o uczestnictwo w uroczystościach 
rocznicowych, o których wspomniał wyżej Wiceprzewodniczący Rady.
     
     

                             Ad.      18.        W  punkcie  tym,  wobec  wyczerpania  się  porządku   III 
sesji Rady Gminy  Powidz, Wiceprzewodniczący  Rady – radny Marek Andrzejewski 
zamknął obrady o godz.  1300.

Protokołowała:                                                                           Wiceprzewodniczący Rady 
Gminy 
                                                                                                                     P o w i d z
J. Kowalska                                                                                
                                                                                                           Marek     Andrzejewski
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